
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Skovbakkevej. 

 

Sted:   Afholdt på Skovbakkevej nr. 74 

Tidspunkt: Onsdag den 28.10. 2014 kl. 20 

Til stede:   Mads Mølgaard, Allan Lyngsø, Morten Andersen, Niels 

Yde og Peter Mousing 

 

 

• Opfølgning seneste møde 

 

• Grønt Udvalg 

 

• Økonomi 

 

• Henvendelser til bestyrelsen 

 

• Eventuelt 

 

 

Ad 1 

Opfølgning seneste møde. 

 

1. Kommunen beskærer i løbet af vinteren træerne syd for nr. 85. 

2. Indtil videre ingen afklaring på sivevejen. De parter vi har talt med på 

kommunen har ikke kunnet bistå med vejledning. Der forsøges igen via 

Teknik og Miljø. 

3. Dialog søges opnået med beboer omkring manglende markering af skel. 

4. Sand påfyldes beachvolleybanen til foråret 2015 ifølge aftale med Grønt 

Udvalg. 

5. Ingen afklaring på bord-/bænkesæt omkring evt. udskiftning af nogle af 

dem. 

6. Oprettelse af Facebook-gruppe. Formål og praktik er under forberedelse 

og gruppen ventes at kunne tages i brug inden udgangen af 2014. 

 

Ad 2 

Grønt Udvalg 

 

Punkterne til opfølgning i ovennævnte afsnit relaterer sig til Grønt Udvalg. 

 

På flere af stierne i området er det konstateret, at SF-stenene er sunket 

eller ligger skæve. Efter mødet er der indhentet tilbud fra Bach & Nørgaard 

på udbedring af en række småting. Tilbuddet lyder på 7.000 kr. og arbejdet 

udføres i løbet af uge 47-48. 



Der har netop været afholdt arbejdsdag, hvor arbejdsopgaverne var 

forholdsvis beskedne. 

 

Ad 3 

Økonomi 

 

Alle beboere har betalt for året. De første 10 måneder har givet et resultat 

på ca. 68.000 kr. Der mangler dog fortsat at blive afholdt en del udgifter, 

herunder vedligeholdelse af stier, beskæring af læbælte, lapning af hul i 

stamvej samt forventeligt snerydning og grusning. 

 

Ad 4 

Henvendelser til bestyrelsen 

Der har ikke været henvendelser til bestyrelsen. 

 

Ad 5 

Eventuelt 

 

 

Næste møde er aftalt til den 4. feb. 


